
Referat af online bestyrelsesmøde d. 28.5.20 kl. 18-19 
Deltagere: Ester, Janani, Sirous, Rebecca, Ulrik, Susie, Knud, Jakob (referent) 
Afbud: 
Fraværende: 
 
 
Dagsorden/referat. 

1. Orientering vedr. de første dage med genåbning fase 2 for de ældste elever (6.- 9. årgang) 
Martin laver status på ugerne hvor de store har været tilbage. Det har været dejligt at se de unge 
igen, og det er gået godt. 
Indskolingen har ikke oplevet forandringer i organiseringen. 
3.årg. har været på skoletorvet og spise, for at gøre plads til rengøring inden 9.årgang har overtaget 
lokalerne. 
6.-9.årgang har mødet ind kl. 13-15.30. De har været i de rengjorte lokaler efter at 4./5.årgang har 
været i lokalerne om formiddagen. 
 
Fra næste uge erstattes onlineundervisning for de ældste med fremmøde.  
Mødetider fra næste uge: 
Indskoling møder 8-12.30 
3.-9. årgang møder fra 8-13 
Det er stadig nødundervisning. For de ældste prioriteres nogle af de fag, som ikke har fået så meget 
fjernundervisningstid. 
Der kommer informationer til forældre om de forestående justeringer for årgangene. Det sendes 
ud på AULA d.d.-aften. 
 
De sidste dage inden sommerferie skal vi se på er, hvordan vi kan gennemføre idrætsdag og sidste 
skoledag. 
 

2. Afslutning for 9. årgang (Sidste skoledag + dimission) 
Vi ved ikke helt præcist, hvordan vi kan afvikle sidste skoledag for 9.årgang og ej heller for 
dimissionen for årgangen. Det kommer der mere om, når vi ved noget. 
 

3. Orientering om modtageklasser 
Rekrutteringen til at bemande disse klasser er sket gennem mobilitetsdage og opslåede stillinger. 
Der blev udvalgt 3 lærere ud fra mobilitetsmuligheden. 
Janani fra bestyrelsen deltog i ansættelsesudvalget mandag d. 25.5, hvor der blev fundet de to 
sidste lærere.  
Den ene – Emil – er nyuddannet til denne sommer, men han har flere års erfaring fra vikariater i 
modtageklasser. Han har fået et meget flot skudsmål fra hans leder på ”vikarskolen”. 
Den anden lærer – Marianne – har mange års erfaring, også inden for modtageområdet. Hun fik 
også et godt skudsmål fra sin nuværende leder – supergodt overblik, meget engageret, fagligt 
dygtig, mv. 
 

4. Status på skemalægning og fag-/opgavefordeling 
Skemaerne er til gennemsyn hos de tillidsvalgte. Derefter kommer de til gennemsyn i bestyrelsen. 
Det tegner godt med skemaprocessen, for at vi har skemaer klar inden sommerferien. 
 

5. Evt. 
Der er et ordinært bestyrelsesmøde i juni. Det var lagt til rette til at være kort, og derefter at have 



et socialt arrangement. 
Vi afventer d. 8.6 hvor vi fra B&U får at vide, om vi må holde fysiske møder. 

 


